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Referat fra møte i FAU 07.02.2022 

 

Rektor informerer 
Rektor informerte om at skolen er tilbake på grønt nivå – noe som gjør det lettere å gjennomføre 

fellesaktiviteter og å opprettholde normal aktivitet. Det vil bli lagt vekt på å gjøre mer på tvers av 

trinnene utover våren. En vinteraktivitetsdag er dessuten under planlegging.  

Det er pt. stort sykefravær ved skolen (både covid-19 og omgangssyke), men skolen håndterer 

situasjonen greit, bl.a. med vikarbruk. Det er slutt på testregimet for barn, men rektor oppfordret alle 

til fortsatt å holde syke barn hjemme og til å teste ved symptomer. Skolen har et stort lager av 

hurtigtester. Tester kan hentes i resepsjonen på skolen.  

Skolen er i ferd med å legge bemanningsplanen for året. Det blir ingen nyansettelser. Rektor uttalte 

forøvrig at han var glad for det arbeidet FAU har igangsatt vis-a-vis politikere og medier. Han har selv 

hatt dialog bl.a. med Skøyen skole og Smestad skole. Disse skolene har noen av de samme 

utfordringene som Vinderen, dvs. at en liten elevtallsnedgang får enorme økonomiske konsekvenser.  

Rektor understreket at han forholder seg til det budsjettet han har fått og vil fortsatt lage god skole, 

men situasjonen er svært krevende.  

Når det gjelder leirskole for 6. trinn så gjorde rektor det klart at det skal være gratis for alle elever å 

delta og det vil derfor fortsatt være uaktuelt med foreldrebetaling. Gaver via Venneforeningen er 

imidlertid en mulighet. FAU vil diskutere hvilke signaler som bør sendes.  

Nytt fra driftsstyret 
Driftsstyret hadde etter omfattende diskusjoner gått inn for å godkjenne skolens budsjett – ikke 

minst fordi det reelt sett ikke fantes noe alternativ. Driftsstyret la imidlertid ved et svært kritisk notat 

der de bl.a. uttrykte sterk bekymring for skolens muligheter til å drive forsvarlig. Svar var mottatt, 

men uten løfter om mer penger. FAU vil opprette kontakt med de to politiske representantene i 

driftsstyret for videre oppfølging.  

Skolepolitikk 
FAU ved Vinderen skole og Smestad skole, samt en representant fra Ris Vel deltok sammen i et møte 

i bystyrets kultur- og utdanningskomité den 2. februar. Der presenterte de fakta, utviklingstrekk og 

personlige historier som illustrerte den uholdbare situasjonen ved skolene i Vestre Aker. 

Oppfatningen var at foreldrerepresentantenes presentasjon til komitéen hadde gjort inntrykk og 

signaler i etterkant gir håp om at dette kan ha satt i gang en viss bevegelse. 

FAU vil sette sammen en informasjonspakke til neste møte i komitéen den 9.mars, der dette vil bli et 

ekstraordinært agendapunkt. Det vil også bli avholdt et fellesmøte mellom FAU ved Vinderen og FAU 

ved en del andre skoler i området. Arbeidet med medieutspill fortsetter.  

Trafikk 
FAU hadde også deltatt på et møte i bystyrets samferdsels- og miljøutvalg 2. februar for å redegjøre 

for situasjonen i Vinderen-krysset – bl.a. som en oppfølging av underskriftskampanjen som ble 

gjennomført i 2021. Sterke bilder, tall og fakta var lagt fram. Det er store utviklingsprosjekter på gang 

i området og nå er det et akutt behov for å gjøre noe med krysset. Politikerne var kjent med 

utfordringene og vil komme på en snarlig befaring. FAU vil jobbe for at også mediene vil være til 

stede ved befaringen.  
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FAU vil se nærmere på hvilke andre områder det er viktig å ha søkelys på med tanke på 

trafikksikkerhet. Innføring av beboerparkering og fjerning av parkeringsplasser ser ut til å ha flyttet 

mye av trafikken nærmere skoleområdet og barnas skolevei (fremmedparkering, bl.a.), skjønt evt. 

innføring av beboerparkering i området rundt skolen vil kunne ha en positiv effekt på 

trafikksituasjonen der. FAU savner en mer helhetlig tilnærming og en konsekvensanalyse knyttet til 

nye tiltak.  

Det vil bli gjennomført en ny trafikkaksjon til våren. 

 

Skolefoto 

FAU uttrykte tilfredshet med Lima og skolen vil fortsette samarbeidet med dem. 

 

AKS 
Foreldre har etterlyst flere aktiviteter som er mer tilpasset de større barna, spesielt dem som ønsker 

mer fysisk aktivitet. Flere aktiviteter – som heller ikke trenger å koste noe – vil kunne demme opp for 

at mange velger bort AKS, spesielt på 4. trinn. FAU videreformidler innspillet. Noen har dessuten 

erfart at oppslutningen om AKS har blitt opprettholdt på et høyt nivå etter at man i klassen har blitt 

enige om at barna skal fortsette på AKS.  

Temakveld 
Den planlagte temakvelden om porno, i samarbeid med Pornoprat/Lightup Norway og Redd Barna, 

vil tentativt bli avholdt 26. april. Datoen vil bli bekreftet senere og invitasjon sendes ut medio mars. 

FAU vil ta opp teamakvelden i et planlagt møte med sosiallærer neste uke. Porno kan også være et 

aktuelt tema for foreldremøter, klassesamtaler o.l. der det er ønskelig.  

Skolemiljø 

FAU vil i møte sosiallærer ved skolen få en orientering om status og se på hva foreldre evt. kan bidra 

med. Andre aktuelle saker å ta opp kan være språkbruk hos barna og evt. behov for sperrer på 

datamaskinene på skolen som hindrer barna i å komme inn på uønskede nettsider.  

Eventuelt 
Neste møte blir mandag 7.  mars. 

 

 

Klasse Representant Til 
stede 

1A Jørgen C. Perminow  

1B  
 

Anniken Borgen x 

1C 
   
 

Hanne Anita Johnsen Eggereide x 

2A 
   
 

Erik Nesvold   x 

2B  Malin Thorngren x 
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2C  
 

Geir Henning Ohrvik x 

3A  Karl Christian Waage Mathisen 
 

x 

3B  
 

Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm  

3C  
 

Hilde Haugen Kallevig  

4A  
 

Øyvind Stadheim Qvale x 

4B  
 

Pål Heldaas x 

5A  
 

Marianne Rye Beck  

5B  
 

Nina Egeli x 

5C  Hilde Martmann- Moe Sommerstad  
 

 

6A  
 

Kristin Haug x 

6B  
 

Christian Otto Hartmann x 

6C  Monica Vestengen 
 

x 

7A  
 

Marianne Aanesen x 

7B  
 

Morten Hammer x 

7C  
 

Cecilie Gudesen Torp x 

 

Referent: Nina Egeli 

 

 

 


